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ro PEE EEEESEGirs)From: 5.1.2e

Sent: Mon 5/9/2022 9:24:50 AM

Subject: RE: Anonimiseren Deloitte rapporten

Received: Mon 5/9/2022 9:24:51 AM

Ik kijk hier vanochtend naar en bericht je binnen een half uur.

Verzonden: maandag 9 mei 2022 11:22

)SEE© mins i>
CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Anonimiseren Deloitte rapporten

neem mijn opmerkingen mee.

van:INNEECSECN)BEET- invvis.ol>
Verzonden: maandag 9 mei 2022 10:21

Aan: 2minvws.n!>;EEEBEEe ninvws i>
CC Dminvws.nl>

Onderwerp: RE: Anonimiseren Deloitte rapporten

oi

Lukt het jou om hier vanochtend nog naar te kijken?

Groeten,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

zaterdag 07 mei 2022 10:13 AM

CAP-EN@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Anonimiseren Deloitte rapporten

Beste allen,

Dank voor de concept-nota. Zie een paar (redactionele) suggesties en een inhoudelijke vraag.

In algemene zin: wat het lastig maakt is dat dit onderwerp ook al op 10 mei aan de orde komt in het gesprek tussen de MLZS en

D én het feit dat D tegengestelde signalen geeft: enerzijds zeggen dat D NIET gaat anonimiseren en anderzijds de indruk

wekken dat D wel zelf de anonimisering zal uitvoeren (het overleg begin februari met de en het overleg op 28 april
waarin D desgevraagd liet weten uiterlijk 13 mei uitsluitsel van VWS te willen hebben over de wijze van anonimiseren.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel

E-mail: minvws.nl

Verzonden: vrijdag 6 mei 2022 16:22

Aan: >1.2e JEominvwso >;IIIEEN BEE inves n>
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ccEEEEXE  invws.ni>
Onderwerp: RE: Anonimiseren Deloitte rapporten

Beste 5.1.2e

[ buitenverzoek SN ik -met de kennis waarover ik nu beschik- bijgaande CONCEPT nota opgesteld ten behoeve van het

overleg met de minister komende week.

Kunnen jullie hier vast naar kijken?

Indien mogelijk zou ik het advies maandag a.s. de lijn in willen krijgen.

Als het lukt zou het fijn zijn als jullie hier voor 12:00 maandag a.s. op kunnen reageren?

Alvast veel dank!

Groeten,

Ps. Het gaat om CONCEPT nota voorbereiding overleg 060522

minvws.nl>

Onderwerp: FW: Anonimiseren Deloitte rapporten

th

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel

E-mail: minvws.nl

Van: e
:

Verzonden: vrijdag 29 april 2022 12:27

Aan:IEEE)BEETo i nvws.nl>
Onderwerp: RE: Anonimiseren Deloitte rapporten

Hoi IEEEEN

Zou m.i. heel nuttig zijn als jij dat bij je collega’s kunt navragen!

Groet, [SRE

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel

E-mail: minvws.nl

van:IEEEEXEC© inv o>Verzonden: vrijdag 29 april 2022 12:19

Aan: 5.1.2e minvws.nl>

Onderwerp: RE: Anonimiseren Deloitte rapporten

i

Eens met je lijn.

lk heb nog even gekeken naar de achterliggende stukken, maar de lijn van bzk is wel heel erg duidelijk. Dat laat eigenlijk niets aan

twijfel over. Toch blijft me het bevreemden, omdat met naam en toenaam zijn te vinden, en ook in het rapprt over het memo

Palmen, gebruik is gemaakt van functienamen die direct aan een persoon te koppelen zijn.
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Zou het wijs kunnen zijn ook de collegafEfte consulteren?

oIEEE

Verzonden: vrijdag 29 april 2022 11:53

@minvws.nl>; )

minvws.nl>

Onderwerp: Anonimiseren Deloitte rapporten

Gisteren hebben we in jouw overleg met Deloitte gesproken over de “anonimisering” van hun rapport. In de daarop volgende
onderzoekscommissie liet Deloitte weten dat het uiterlijk vrijdag 13 mei uitsluitsel van VWS wil hebben over de wijze van

anonimiseren.

Zie bijgevoegd de nota die

[EREg
en NC19 in maart met de Minister hebben besproken. In dat overleg vroeg de Minister om

extern advies te vragen hoe met dit vraagstuk om te gaan. | EEE heeft roe ENLSbij BZK om advies gevraagd. Dit advies tref je bijgaand aan en was in lijn met de opvatting van zoals verwoord in de

bijgevoegde nota.

Omdat VWS nu snel een besluit moet nemen, hebben we inmiddels een reservering in de agenda van de Minister (en ook in die

van jou EXER laten maken om hier een knoop over door te hakken (i.e. donderdag 12 mei van 13.15-13.45 uur, webex).

We moeten —-denk ik- 2 onderwerpen met de Minister bespreken:
1. De wijze van anonimiseren in het rapport dat naar de Tweede Kamer gaat.
2. De vraag of VWS daarenboven een niet geanonimiseerd rapport wil ontvangen met het oog op eventueel te voeren

rechtszaken (vraag WJZ gisteren).

Ik zou willen voorstellen om (samen met W1Z):
- Een beknopte oplegnota te maken met een korte “reconstructie” van de gang van zaken na het gesprek met de Minister

in maart over dit onderwerp (advies BZK + gesprek Deloitte gisteren) en de bespreekpunten zoals hiervoor genoemd
onder 1 en 2. De vraag is: geven we ook een advies of louter overwegingen bij de bespreekpunten?

- De eerdere nota’s en emailwisseling met BZK als bijlagen bij te voegen.

Hoor graag of je je hier in kunt vinden en dan met name je voordeel tav van de vraag “advies” of “louter overwegingen”.

Dank alvast.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Moaobiel

E-mail: minvws.nl


